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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell 2023-ig várniuk a pedagógusoknak a 
béremelésre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A pedagógusok csak majd’ két év múlva számíthatnak érdeminek ígért béremelésre, az azonban 
nem oldja a jelenlegi problémáikat.  Ők ma valóban a nemzet napszámosai, túlterheltek, munkájuk 
túlszabályozott, adminisztrációs terheik indokolatlanul nagyok, jövedelmük megalázóan alacsony. 

Pósán László nemrég arról beszélt, hogy a közoktatásban tanító pedagógusokat is ki kellene vonni a
közalkalmazotti körből, s – a szakképzésben oktatókhoz hasonlóan – ők is a Munka Törvénykönyve
alapján dolgozzanak és részesüljenek bérezésben.

Minden megoldásnak örülünk, ami jobbá teszi a pedagógusok helyzetét, azonban szeretnénk tisztán 
látni ebben az ügyben. Ezért a következőket kérdezem Öntől:

• Van-e arra vonatkozóan konkrét elképzelés, hogy a közoktatásban oktató pedagógusok 
kikerüljenek a közalkalmazottak köréből?

• Miért kell 2023-ig várniuk a pedagógusoknak a béremelésre?
 

Várom válaszát.
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